
 

                                                     Z Á P I S N I C A  

zo VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Šiba, ktoré sa konalo dňa  21.11.2023 v kancelárii 

starostu obce  
 

P r í t o m n í:  Peter Lenárt, starosta obce 

              Poslanci: Zuščík Radoslav, Čižmárová Ľudmila, Vujčíková   

                                         Kamila, Buliščák Miroslav, Zamborský Gabriel, Tilický Rudolf 

                         B l a ž e j č í k o v á  Anna – kontrolórka 

N e p r í t o m n í:  Alena Kravčíková  

                                        

P r o g r a m:             1. O t v o r e n i e 

                                    2. Schválenie programu zasadnutia  

   3. Voľby overovateľov zápisnice  

4. Interpelácia poslancov 

     5. Kontrola plnenia uznesenia 

   6. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Šiba 

7. Schválenie Predpisu o vnútornom systéme preverovania oznámení 

                                    8. Prerokovanie predkladaných návrhov VZN obce  

                                    9. prerokovanie návrhu rozpočtu obce na roky 2024 - 2026 

                                  10. Žiadosti občanov 

                                  11. Rôzne 

                                  12. Schválenie návrhov na uznesenie 

                                  13. U k o n č e n i e    

 

1. O t v o r e n i e 

     Šieste zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Peter Lenárt. Privítal prítomných poslancov 

a ospravedlnil neprítomnú poslankyňu. Konštatoval, že toto zasadnutie je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania na schválenie, ktorý bol jednohlasne schválený. V tomto bode prebehla 

aj voľba overovateľov zápisnice, ktorými sa stali p. Ľudmila Čižmárová a p. Radoslav Zuščik.  

 

4. I n t e r p e l á c i a   p o s l a n c o v 

    V tomto bode mohli vystúpiť poslanci so svojimi pripomienkami ako aj od občanov. Vystúpil p. 

Buliščák či by sa nemohli dať svetlá na cintorín okolo nového chodníka. Starosta odpovedal, že áno 

budú sa dávať, ale v súčasnosti nie do budúcna sa osvetlenie porieši. P. Zamborský predniesol 

pripomienku či by na parkovisku pred bytovkou nemohli byť označené parkovacie miesta z dôvodu, 

že každí dáva auto ako chce a niekedy nemá kde zaparkovať a či sa dá parkovať na ceste čo ide hore. 

Starosta reagoval, že nemá problém označiť parkovacie miesta lebo pre každý byt je jedno 

parkovacie miesto. Označí sa číslom bytu a nakreslia sa čiary. Cesta, na ktorú chcú dávať autá je 

obecná, ale ide k domu Kučeravých a idú stavať dom. Je potrebné s nimi jednať. P. Zuščik sa pýtal 

ohľadne príspevku dôchodcom na obedy či neuvažujeme o zvýšení. Starosta odpovedal, že obec 

prispieva dostatočnou čiastkou podľa neho, ale môže sa o tom rokovať.  

   

5. K o n t r o l a    p l n e n i a    u z n e s e n i a 

     Kontrolu plnenia prijatého uznesenia zo dňa 22.09.2023 predniesol starosta obce v rámci svojich 

poznámok.  

 

6. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Šiba.  

     V tomto bode starosta informoval poslancov o nových vypracovaných Zásadách hospodárenia 

s majetkom obce Šiba. Tieto zásady obsahujú napr. vymedzenie kompetencií pri nakladaní 

s majetkom obce, kedy a ako môže obec dať svoj majetok do správy, aký postup je pri nájme, predaji 

majetku obce. Tieto zásady mali poslanci zaslané emailmi na preštudovanie. Poslanci navrhli sumu, 

za ktorú môže starosta nakupovať. Zásady po prejednaní boli jednohlasne prijaté. 

 

 

 

7. Schválenie predpisu o vnútornom systéme preverovania oznámení 



      Starosta predniesol interný predpis o vnútornom systéme preverovania oznámení 

protispoločenskej činnosti. Ide o postup pri oznámení protispoločenskej činnosti. Poslanci po 

oboznámení s predpisom jednohlasne schválili.  

 

8. Prerokovanie predkladaných návrhov VZN obce   

     V tomto bode starosta predniesol postupne návrhy VZN, ktoré obec potrebuje schváliť. Na tomto 

zasadnutí sa poslanci oboznámili s návrhmi VZN č. 6 o určení miesta a času zápisu detí, č. 7 

o organizácií miestneho referenda v obci Šiba, č. 8 o podmienkach a kritériách prideľovania a správy 

nájomných bytov, č. 9 o ustanovení názvov ulíc a iných verejných priestorov a označovaní budov, 

č. 10 o určení školského obvodu základnej školy, č. 11 o dani z nehnuteľnosti a miestnom poplatku, 

č. 12 o určení pravidiel času predaja, č. 13 o udržiavaní čistoty v obci, č. 14 o tvorbe, ochrane 

a údržbe verejnej zelene, č. 15 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky 

príspevku, č. 16 o určení výšky fin. príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu 

a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách. Poslanci prejednali jednotlivé 

návrhy, pozastavili sa pri VZN o dani z nehnuteľnosti kde starosta navrhol zvýšenie sadzieb pri 

jednotlivých pozemkoch. Poslancom vysvetlil, že sadzby sa dlhodobo nenavýšovali a v súčasnosti 

obce prichádzajú o peniaze zo štátu. Tak je to nutné, aby sa zabezpečil chod obce. Poslanci ako aj 

občania môže podať k návrhom pripomienky a VZN sa bude schvaľovať na nasledujúcom 

zastupiteľstve.  

 

9. Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na roky 2024 -2026  

     V tomto bode starosta predniesol návrh rozpočtu na roky 2024 -2026. Rozpočet prezentuje príjmy 

a výdavky obce na ďalší rok. Je v ňom už zahrnuté aj navýšenie dane z nehnuteľnosti a rozpísané 

výdavky obce na výdavky, ktoré obec chce v roku 2024 robiť. V roku 2024 chce obec dokončiť 

rekonštrukciu budovy Základnej školy,  začať s rekonštrukciou ObBS, oplotenie okolo cintorína 

a ďalšie veci. Rozpočet bude sa bude schvaľovať na nasledujúcom zastupiteľstve.  

 

10. Žiadosti občanov  

     V tomto bode starosta predniesol žiadosť nájomníka bytu č. 4 p. Rančíka, v ktorej žiada o vrátenie 

nájmu za mesiace 07, 08/2023 z dôvodu skoršieho ukončenia nájmu z dôvodu, že sa tam vykonávali 

opravy poruchy na vodovode a že sa musel skôr odsťahovať. Starosta oboznámil poslancov s tým, 

že s p. Rančíkom bola taká dohoda, že nemá s tým problém odísť z bytu skôr. Tak bol prekvapený 

jeho žiadosťou. Poslanci sa zhodli, že byt za tie dva mesiace využívala obec na opravy tak 

odsúhlasili, že nájom sa mu vráti.  

 

11. Rôzne    

     V tomto bode poslanci prerokovávali ďalšie aktivity obce do konca roka. Schválili príspevok na 

nákup balíčkov na Mikuláša pre všetky deti obce, ktoré sa budú rozdávať na Vianočnej besiedke.  

 

11. S ch v á l e n i e    n á v r h o v   n a   u z n e s e n i e 

     Starosta obce predložil návrhy uznesení. Uznesenia zo dňa 21.11.2023 boli prijaté ako je uvedené 

v uzneseniach.  

 

11.  U k o n č e n i e 

     Starosta obce sa poďakoval prítomným za ich účasť a týmto zasadnutie OZ ukončil. 

 

     

Šiba, dňa 24.11.2023 

 

 

Overovatelia:                                    Peter Lenárt , v. r.  

                 starosta obce 

Ľudmila Čižmárová    v. r.                        

 

Radoslav Zuščík          v. r.  


